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PŘÍLOHY 

Přepisy nahrávek z mysliveckých schůzí 

ZNAČKY: 

  hezitační zvuk          II pauza            : prodloužení hlásky 

° otázka                      % potlesk           * smích 

 (xxx) nekvalitní záznam 

1. setkání: 22. 8. 2015; pohostinství Červený Újezd u Votic 

PŘEDSEDA: 

vážené dámy vážení pánové myslivci myslivkyně dovolte mi vás přivítat na dnešní členské 

schůzi takzvaná schůze před kachnama specielně bych chtěl přivítat pani marušku 

potůčkovou kterou jsem vám představoval na těch střelbách která tady zpracovává 

seminární práci takže zkroťte své vášně a hlavně tu mluvu kterou tady nahrává hned vod 

začátku II takže jí vítam mezi náma II a: přečtu vám návrh programu dnešní členský 

schůze: zahájení a přivítání proběhlo druhý bod jsou zprávy jednotlivých členů výboru: v 

pořadí jednatel luboš dolejší v zastoupení dneska i kulturní tak to vezmeme jedním vrzem 

hospodář jaroslav spálenka finančník petr kupka kynolog míra šlejmarů střelecký jarda 

prchlíků předseda revizní komise pavel dohnalů pak si vezmu chvíli slovo já za třetí bude 

bod různé čtvrtý bod bude diskuze za pátý bude závěr ověřovatelem dnešního zápisu kterej 

zpracuje: náš jednatel luboš dolejší bych pověřil po svojí pravici kačku říhovou a po svojí 

levici luboše suchopárka protože ten tady často mezi náma i v poslední době nejni tak aby 

taky měl nějakou činnost kdo je pro nechť zvedne ruku zdržel se někdo hlasování ° je 

někdo proti ° není tomu tak takže jednatel si zapíše tyto dva členy jako ověřovatele 

dnešního zápisu ta:k tím máme zahájení ukončený a předáme slovo rovnou lubošovi kterej 

nám přečte zprávu svojí jako jednatele a zároveň zprávu kulturního 

 

JEDNATEL: 

takže já bych vás tady taky co nejsrdečněji přivítal II  dnešní schůze se zúčastnilo 23 členů 

dva čekatelé osm je odvolilo takže tímto jsme bohatě usnášeníschopné pokud to bude II  

potřeba II teď bych vám chtěl krátce říct co se týče z kulturní činnosti tak vlastně 

výkonnou schůzi budeme mít sedmýho devátý pro členy výboru devatenáct nula nula 

pondělí II a: další členská schůze se plánuje ke konci října to ještě potom do tý zprávy 
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předseda upřesní II no: a: to by bylo asi k těm schůzím co se týče brigád je teď takový 

mrtvý období akorát jsme sekali II sekali jsme ty strouhy tak bych chtěl poděkovat panu 

kardovi že mi tam dojel tim mulčovačem a: II  že pak některý členové to dodělávali jirka 

bečvářů to dosekal a jirka nováků s petrem hložkovym a s tomášem tys tam byl taky 

tomáši viď ° 

Tomáš: ano 

a s tomášem to potom vodvezli uklidit bylo to v pořádku mirku udělaný ° 

Mirek: jo asi 

jak asi ° no: a: co se týče dalších brigád je třeba udělat jednu brigádu pro obecní úřad v 

ješeticích tak bych se chtěl s vámi potom domluvit II  teďkon hned nebo: II  jednalo by se 

asi o pět šest lidu bylo by to vyklidit tam v kulturáku nějakou místnost II jak jsme to tady 

ve výboru tak nějak předjednali protože to záleží trošku na jardovi spálenkovi protože tam 

potřebujeme přistavit kontejner aby se to vyvezlo a: takže jsme to domluvili že by se to 

udělalo po tom honě na kachny kterej bude někdy II šestýho mám za to ° II  šestýho takže 

potom byste se mi předpokládam že mladší a ty co moc nechodili protože fanda prchlíků 

by moh II  v neděli  

Luboš: nahrává se to jako jo a stejně nevim 

no dyť tě taky nejmenuju II takže věřim tomu že kdyby se dalo dohromady těch pět šest 

lidí II potom by se to udělalo potom za další bysme potřebovali příští tejden tady budou 

střelby II mysliveckýho sdružení smilkov tak nás požádalo jestli bych vám tady nemoh 

mezi váma vybrat dva tři lidi ° 

Tomáš: dva stačí 

dva tři lidi, který by mu tam byli nápomocný takže bych chtěl tímto požádat mladší členy 

naše čekatelé třeba jak na tom jste příští sobotu ° II no nonono tak si piš michal dohnal * II 

nějakej dobrovolník °* 

Jana: od kolika hodin ° 

já potřebuju chlapa * aby 

Tomáš: v kolik hodin ° 
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před osmou u výboru II  takže tomáš a michal jo ° takže tímto vám děkuju takže z tý mý 

zprávy by to bylo asi všechno a byl jsem tady požádán předsedou abych přednesl zprávu 

našeho kulturního II  takže 

Tomáš: ještě ta eletrika 

takže to tady budu to tady přečtu od poslední schůze z osmýho pátý 2015 se uskutečnily 

střelecký den poděkování patří janě holé kubovi holému holému josefovi staršímu čtvrtýho 

sedmý se konaly naše střelby a: pak za další desátýho desátý 2015 se uskuteční jak už jsme 

předesílali myslivecký zájezd zájemci se budou hlásit u pana Plochy Václava a: II  po 

nějaký tý domluvě jsme se dohodli že to bude v nějakym tom duchu jako to bylo loni že 

bysme prostě někam vyrazili a závěr bysme udělali tady v hospodě s hospodskym jsme 

domluvený a vyrazili bysme teda na výlov do rožmberku na dvě tři hodinky a: pak 

Jarda: tam bysme se porochnili v bahně *  

a pak bysme se přesunuli teda do třeboně a tam bysme potom se asi to domluví tam je 

možnost udělat exkurzi v pivovaru dojít se podivat na zámek anebo pak případně dojít se 

podivat do schwarzenberský hrobky takže bysme asi potom udělali nějakej časovej 

harmonogram jestli by se to stihlo a co by se stihlo no: a: za další tady mám nějaký 

jubilanty v červnu nebyl nikdo v červenci druhého sedmý paní jana špačková dvacet devět 

ať žije % druhýho sedmý pan karda padesát tři % devátého sedmý pan dostál sedmdesát 

vosm % dvacátýho sedmýho sedmý suchopárů luboš třicet štyry % v srpnu katka říhová 

dvacátýho osmý dvacet * II  dvacet žejo kačí °* ať žije % dopředu by se to dělat nemělo ale 

asi jo: tak dvacátého pátého osmý pan josef holý starší sedmdesát mu bude ať žije % a 

dvacátého devátého  osmý pan písařík petr čtyřicet bude mu celých % 

Michal: a zapomněl si na sebe ne kamaráde * 

no zapomněl jsem asi na sebe dvacátýho sedmýho sedmý nějakej dolejší nějakejch 

mizernejch pětačtyřicet % takže to by bylo asi tak vše 

předseda: takže já děkuju lubošovi za jeho a v zastoupení zprávu kulturního  předávám 

slovo našemu hospodáři jardovi spálenkovi 

 

HOSPODÁŘ: 

já vás vítam taky na dnešní schůzi rád bych začal odlovama II co se nám podařilo a co se 

nepodařilo takže z počtu devatenácti párovanejch srnců máme uloveno k dnešnímu dni 
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třináct srnců a to pan holý holý mladší suchopár mirek šlejmarů potom jirka nováků tady 

má úhyn jeden dolejší němec hora rád bych se zastavil teda u těch honců chtěl bych 

poděkovat těm který mě doprovázeli mirkovi šlejmarovemu lubošovi tajdle ta:k teď bych 

vás seznámil II to si pište a to je II  plán lovu II máme naplánovaných dvě stě kachen 

ulovit a dvě stě třicet bažantích kohoutů dále máme naplánováno třicet holubů hřivnáčů II  

kachny divoký na palouku padesát to je k lovu a teďkon bych vás seznámil s termínama 

honů takže první hon na kachny plánovali jsme dva hony pouze první hon na kachny 

šestýho devátý II sraz u závor v ješeticích  

Luboš: v ješeticích nebo v horním borku ° * 

ukončení by mělo bejt v řikově a je to v sedm hodin a ukončení ve čtrnáct hodin druhej 

hon je dvacátýho devátý sraz II na horním borku a ukončení v řikově to jsou bezpečně 

plánovaný hony třetí hon podle toho jak se nám to podaří splnit bysme udělali buď tejden 

potom nebo čtrnáct dní potom ale já jsem tenhleten hon nehlásil hlásil jsem jenom tydlecty 

dva tendlencten třetí hon si uděláme potom podle sebe jak budeme chtít a po dohodě teda s 

michalem aby nám to tady udělal já jsem to plánoval před měsícem tak to jsem ještě 

nemoh vědít jestli von tady má nějakou akci nebo nemá jo II tak to jsou hony na kachny a 

hony na bažanty sedmýho jedenáctý II sraz v červenym újezdě ukončení ve styrově v osm 

nula nula II  druhej hon dvacátýho prvního jedenáctý a tam právě bude sraz v ješeticích a 

ukončení taky v ješeticích ale záleží to ovšem na tom jestli tam bude volno II  buď bysme 

to prohodili s třetim honem kterej třetí hon bude pátýho dvanáctý II a čtvrtej hon by byl 

devátenáctýho dvanáctý II no ještě tu jsou čtyři hony na bažanty a tam bysme se potom 

ještě kdo chce upřesnili teda jestli ten sraz bude v ješeticích toho jednadvacátého nebo toho 

patnáctýho II  ta:k to je k těmhletěm těm další věc bych vás seznámil s odlovem černý 

zvěře k dnešnímu dni máme ulovených celkem šestnáct kusů divočáků a poslední teda 

ulovil pavel dohnal tydlencty vzorky by se teda měly dát na vyšetření část jich chodí něco 

posílejte tyhlencty vzorky posílejte janě na mejl ještě bych se chtěl vrátit teda když už jsem 

u těch divočáků je potřeba pavel tam dával teďka tu barvu tak je potřeba kdo to teďkon 

uloví tak dát aspoň teda jednu protože máme celkem celkem teda ulovených šestnáct kusů 

jak abysme třeba splnili tohlecto při tý příležitosti bych chtěl ještě říct jednu věc pokud 

pokračuje další odchyt savců a je potřeba na každý katastrální území dřív to bylo jenom na 

dvě co jsme měli větší teď je to na každý katastrální území kde máme víc jak třicet hektarů 

tak je potřeba dát jeden vzorek jo takže ta stráž každá luboš a pavel dá ode dneška jeden 

vzorek trusu a může se tam třeba dávat ještě další a u těch savců nebo třeba u toho srnčího 
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je vyloženě dobrý když se tam daj nějaký špatný vzorky těch horších kusů ta:k to je k 

divočákům II dančí II  dančí zvěř naplánovali jsme II osmnáct kusů samozřejmě jsme se 

tady dohadovali jak to budem lovit dohodli jsme se na tom že budeme lovit všechno srnčí 

daňky mladou zvěř a samozřejmě záleží na každym jestli danče který má já nevim tam je 

obrovskej rozdíl vy co chodíte víte že tak jsou dančata který maj osmnáct kilo a jsou 

dančata který maj sedm vosm kilo jako jo je potřeba v letošním roce střelit nebo ulovit 

aspoň pět šest kusů tejdně a co bych navrhoval aby se stříleli nějaký ty starší ale jináč 

navrhuju ty daňky protože šetříme to vždycky do posledka pak příde konec roku to už se 

nepotkáme a pak choději v lednu no jinak zajímavost je taková vyskytuje v parlamentu se 

řeší takovej návrh jestli víte na rozšíření doby lovu těhlenctějch daňků jelenů a: divočáků 

padl návrh divočáky lovit všechny po celej rok a dančata lovit do konce března II  jestli to 

schválej neschválej to se neví já si myslim II jako že nám stačilo do konce února ty 

dančata nevim čí je to nápad ° ale tak to bohužel je to je k dančí zvěři škodná lišky 

smekám před klukama který lověj lišky k dnešnímu dni máme ulovených celkem třicet 

osm kusů když si vemete ty roky zpátky tak to bylo loni před loni před deseti lety tak jsme 

to korigovali někde na těch deseti kusech až třiceti dvou ještě k dnešnímu dni je teda třicet 

osm kusů z toho je dvanáct liščat kuny máme ulovených osm kun jednoho tchoře tak to je 

k odlovu tak pak tady máme ještě takový body začnu beranová v řikově a její psi problém 

neřešitelnej ze strany její i ze strany obce v pátek mi volá karel votradovců tady je volá mi 

že tam šel někde k lesu a slyšel štěkot psů tak tam běžel samozřejmě hnali dva kusy nejdřív 

že to je dančí přišel k tomu vzal to bylo to srnčí přivez mi to ukázat já bych v životě nevěřil 

co ty hajzlové dokázali udělat s tim srnčím II skutečně nebyl tam kousek masa kterej by se 

nechal použít vod krku prokousanej hřbet běhy zadní všechno II  je potřeba přiostřit II 

všichni víme čí ty psi jsou včera jsem tam za ní včera dojel tohle jsem jí řek vona se 

vymlouvala že to nejsou její psi péťa kupků navrhuje dojít na vobec aby jí poslali dopis 

aby za to něco zaplatila II  samozřejmě když nebude chtít tak to nezaplatí protože nemáme 

důkaz že to byli její psi tak to nemá cenu ale je potřeba to timhle tim způsobem nějak 

pořešit no: samozřejmě dneska jich má vosm tři čtyři feny to je otázka půl roku a těch psů 

tam bude mít dvacet co s tim potom já si nedovedu nedovedu představit ta:k to je: to je k 

pani beranový II další věc ještě poslední já tady teď nebudu 

Tomáš:  to bude klid doma 

když by někdo ulovil divočáka tak to hlašte lubošovi a až přijedu tak mi to nahlásí ta:k to 

je zatím ode mě všechno já vám děkuju za pozornost 
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předseda: tak já děkuju našemu hospodáři a předám slovo našemu finančníkovi petrovi 

kupkovi  

 

2. setkání 17. 11. 2015; pohostinství Červený Újezd u Votic 

STŘELECKÝ REFERENT: 

takže co se týče střelectví vod poslední schůze proběhly II  dvě II akce na naší střelnici a to 

střelby mysliveckýho II  sdružení kde kde se zúčastnili zúčastnili v počtu čtyřiadvaceti  

členů kde jsme II  se kde jsme se kde jsme se dobře: bavili a tak dále II  tak proběhla i 

nějaká soutěž soutěž jednotlivců a soutěž do třetí chyby kde v soutěži jednotlivců vyhrál 

dohnal pavel na druhém místě se umístil holý josef mladší se psem II a na třetím místě já 

co se týče soutěže do třetí chyby na prvnim místě se nám umístil holý josef mladší se psem 

na druhém dohnal pavel na třetím jirka bečvářů byly to asi vydařený střelby všichni jsme 

se bavili II některý to jako já vzdali některý se bavili už vod ranních hodin jako jednatel a 

spol II tak co se týče nějakýho vyúčtování tak slyšeli jsme asi vod petra já bych to trošku 

doupravil co se týče bufetu bylo vybráno vod pana kupky tomáše nějakejch tisíc sedm set 

sedmdesát sedm vod přátel myslivosti petra spálenkovýho pět set a: co se týče nákladů tak 

i vaškovi říhovýmu se zaplatily nějaký potraviny na na grilování za tři sta sedm korun 

chyběl tady doplatit jeden sud piva za devět set sedmdesát a panu dolejšímu byly 

proplaceny potraviny v hodnotě čtrnáct set padesát sedm a plus k tomu musíme připočíst 

maso maso na to naše grilování za tři tisíce pět set čtyři II co se týče teda soutěže nebo 

jakoby jsme vybírali vod člena dvě stě korun později počítáno na II  na pokrytí nákladů 

střelnice takže: dvacet čtyři krát dvě stě je čtyři tisíce osm set že jo ° no to je to je jako 

kvůli prémiím které deset střelců jejich zkušební výstřel po padesáti korunách za pět set a 

koupili jsme nějaký pohárky za nějakejch dvanáct set dvacet sedm korun a z tý střelnice 

jako takový ze spoda nám zbylo čtyři tisíce sedmdesát tři a když z toho vodečteme II ten 

bufet tak jsme vlastně eště furt v zisku pět set šedesát devět korun II dále jsme pak měli 

akci prázdninový střílení kde se zúčastnilo tohoto střílení dvacet šest střelců plus dvacet 

sedm střelců do družstev II co se týče obsazenosti II tak na prvním místě se umístil pan 

macháček na druhym pan karda na třetim pan maleček všechno to jsou cizí borci II co se 

týče družstev tak na prvním místě se umístil pan mílek maleček pokorný to jsou cizí borci 

na druhym místě domácí mužstvo ve složení holý josef mladší říha tomáš a já II  a na 

třetím místě radek slavík, karel bartoš a pavel klíma II co se týče finančních záležitostí z 
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tohodlenc toho střílení tak II  u stánku nám paní jana teda jana paní hana holá teda tak 

nějak se nám tam starala teda vo to ještě s blankou dolejší a II a: byla tam i kristýna ° 

Tomáš: ne to nebyla kristýna 

hana nám dala tisíc dvě stě čtyři korun kde jsme II kde jsme zaplatili za nějaký uzeniny 

panu zoulovi tisíc tři sta padesát panu dolejšímu za nějaký potraviny devět set šedesát 

jedna a paní holý haně za nějaký potraviny sto čtyřicet jedna kde nám zbylo dva tisíce 

sedm set padesát sedm korun II  a co se týče střelecký soutěže tak vlastně jsme vybrali II 

za: za: za: rozbrusku dva tisíce sedm set a za jednotlivce dvacet šest krát čtyři sta II teď 

nevim přesně kolik to je II tak si to spočítejte náklady na to byly nákup poháru za osm set 

dvacet šest korun a nákup cen za tři tisíce dvě stě šest korun no a ten zbytek teda byl jak ze 

střelnice devět tisíc šedesát osm plus voucher dva tisíce sedm set padesát sedm II  tak jak 

řikal finančník navrhl že koupíme nový vrhačky vod pana beneše za to byli jsme tam pro to 

já a jednatel II  byl to vočistec už jenom ta cesta pak vočistec s tim panem benešem II * 

vrhačka stála asi dvacet vosm tisíc a první myslim pavle nevim jestli někde najdeš nebo to 

hledáš myslim že stála asi třicet čtyři II plus mínus nicméně my jsme měli ty střelby 

prázdninový a měli jsme vlastně tu vrhačku nebo takhle my jsme jeli pro tu novou vrhačku 

s jednatelem tak jsme tam dali tu naší starou na nějakou takovou trošku reklamaci aby nám 

poradil nebo neporadil on mi slíbil že to zvládneme v ten den jenže byl v takovym stavu že 

to nezvlád v ten den * tak jsme mu jí tam museli nechat a: vodvezli jsme si tu novou ale 

měli jsme s ní stejně nějaký problémy prostě to nebylo jedna a: tak jak jsme si to 

představovali když koupíme novou věc II  takže jsem nějak se s ním domlouval telefonicky 

že: II  ať nám radši dá tu starou že tuhletu mu tam rovnou vomlátíme vo palici tak s tim 

souhlasil nicméně vod středy jestli míní se mi vozvat tak se mi nevozval a: zatim 

nereagoval II  takže já se budu asi ještě mordovat zejtra pozejtří budeme vědět co a jak 

musíme to prostě dát zejtra s tomášem dát tak nějak do stavu abysme s tim mohli 

uskutečnit v sobotu ty střelby a pak to tam budeme teda muset ještě tajdlenc teda jednou 

zase odeslat ale to chci domluvit ve výboru nebo jestli II  ňák zvládnu tam dojet budu vidět 

II tak nakoupili se terče dvě palety šedesát šest krabic za: cenu jedna sedmdesát čtyři i s 

dovozem vod pana hofmana vodvez nám to do ješetic tam jsme to přebírali v  ňákym 

složení já jednatel horáček  pavel dohnalů byl tam  

Luboš: tys tam akorát kecal když jsme to skládali * 

akorát teda a ještě jsem požádal pana kardu aby nám přišel pomoc ve tři čtvrtě na na jednu 

pan karda má tři čtvrtě na jednu jako čtvrt na dvě takže jsem ho náležitě pochválil a mohl 
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se otočit a jet domu takže jsou zatím v kulturáku v zasedačce ve druhym patře teďkon teda 

se řeší s hospodářem a se starostkou místnost která se teda bude po nějakym honu teď 

vyklízet aby byla k dispozici kam se budou po: ceremoniálu uschovávat veškerý věci ze 

střelnic jako jsou vrhačky stany a další náležitosti II takže to by bylo asi k tomu co se týče 

dalších akcí dvanáctýho jedenáctý je ceremoniál jaroslava dohnala takže bych poprosil je 

potřeba dokoupit malý panáky plastový kelímky a tácky na uzeninu II  záleží na tom jak to 

teda se to domluví s lubošem a zajistí to luboš nebo zajišťoval to minulej rok pavel nebo 

jak to zvládne předseda zajistit co se týče veškerýho plastovýho nádobí tak je to tam v 

plnym počtu  

předseda: no to zvládneme vo to se nestarej to si sem napíšu to zvládneme myslim že to 

máme doma nakoupený takže to tam rovou dáme 

jinak v ješeticích je padesát jedna krabic tady v újezdě jich je devět těch devět krabic devět 

krabic se spotřebuje na ten smilkov pak padesát jedna krabic nám tady ještě zbyde čímž 

pokrejeme memoriál pokrejeme z toho novou akci kterou vám za chvilku řeknu a ještě by 

nám mělo zbýt na příští rok na jarní ale tohleto budeme vidět až začátkem příštího roku jak 

na tom budeme tak a teď vás seznámím s tou akcí co se plánuje a to je na třicátýho října 

teda na třetího listopadu mám tady nějakej v tom hokej 

předseda: to necháme do bodu různé a tam to pak vodhlasujeme 

to necháme do bodu různé tam to pak vodhlasujeme nebo nevodhlasujeme ale je to 

naplánovaný vymyšlený já bych to teda asi takhle ukončil děkuju za pozornost 

předseda: dobrý já děkuju jardovi a předávám slovo našemu předsedovi revizní komise 

pavlovi dohnalovi 

 

KULTURNÍ REFERENT: 

Vod poslední schůze se uskutečnilo dvanáctýho devátý byl memoriál pana jaroslava 

dohnala II  děkuju všem kdo jste se zúčastnili II je to vlastně na počet našeho bejvaleho 

hospodáře a: já bych vás tady jako první chtěl seznámit s těma jubilantama II  v září 

devátýho devátý kupka II  tomáš třicet pět let % třináctýho září hora václav třicet čtyři ten 

tady neni % prvního devátý tady františek padesát vosm % jubilanti v říjnu II  prvního 

desátý dohnal mirek čtyřicátiny % kdo se nezúčastnil dostali jsme tady zde ještě takovou 

pozornost nějakou alkoholickou  
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Václav: většina se nezúčastnili protože nebyli pozvaný * 

patého desátý novák jiří dvacet šest let % dvanáctýho desátý plocha václav mladší třicet let 

% třináctýho desátý otradovec karel sedmdesát jedna % dvacátého druhého desátý oslaví 

pan adámek osmdesátiny s tim že čtyřiadvacátého dělá oslavu ale jak to bude ° jak to 

dopadne ° 

předseda: k tomu se dostaneme v bodě různé 

o nevim ale takže oslaví osmdesát let 

Jaroslav: ať žije % 

dvacátého osmého desátý písařík ladislav šedesát devět % dvacátýho osmýho desátý holý 

josef mladší čtyřicet osm % jinak bych chtěl říct devatenáctýho devátý proběhlo fotbalové 

utkání proti hasičum II  protože je tady v oujezdě se dělá posvícení tak jak chtěji křesťani 

II  kostelníci a: nedrží se tak jak by se mělo správně držet takže tady jsou dvě posvícení 

takže my na to první posvícení jsme na pátek teda v sobotu odehráli fotbalové utkání II  

víte já jsem se ptal kdo přijdete na ten fotbal pár lidí z vás zvedlo ruku těch pár teda což 

byli což byli v podstatě II  čtyři: II  čtyři: členové plocha václav mladší dohnal pavel  

Mirek: nejmenuj, nejmenuj jo 

já budu jmenovat zvlášť když jsi hrál  

Mirek: já nebyl ale na schůzi 

za hasiče hrál si za hasiče ° hrál ° nehrál ° hrál jsi ty 

(hádka mezi kulturním referentem Václavem a členem Mirkem, v této chvíli není možné z 

diktafonu zachytit jednotlivé promluvy) 

předseda: nechte toho 

seš snad jedinej v týhletý republice v tomhle tom státě a v týhle hospodě poprvý ° ty nevíš 

že tohle to už platí minimálně padesát let ° že když se zvedne ruka myslivci že to platí °  

(probíhá ostrá hádka mezi všemi členy, diktafon neposkytuje kvalitní záznam) 

dohnal pavel byl druhej tomáš kupka byl třetí novák jiří byl čtvrtej a třeba bohouš říhů 

bohouš říhů ten radši za sebe radši za sebe poslal tátu takže bohouš říhů starší hrál za 

bohouše říhu mladšího nemoh se zúčastnit poslal za sebe náhradu za nás ještě hrál  vostatní 

členové mysliveckýho sdružení byli na jiný akci v ješeticích což byla střelba ze 

vzduchovky za nás ještě hrál volecký honza čichovský standa starý za nás hrál protože tam 
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přijížděli lidi který neměli za koho hrát třeba radek jelínků neměl za koho hrát u hasičů 

neni tak jsme ho vzali my jako myslivci honza pechačů honza pechačů za nás za myslivce 

hrál z toho důvodu že každou každou neděli při honě ho v sedm hodin vzbudíme 

troubenim no postavení bylo takový radek jelínků kterej tam měl kluka chytal všichni jsme 

si zahráli bylo to pěkný skončilo to jedna jedna  

Luboš: to jste je nepřestříleli ty vole 

nepřestříleli protože hasiči měli v mužstvu aktivní sportovce 

(probíhá další výměna názorů) 

Luboš: takže kdo se příští rok chystáte tady na ten fotbal trénujte  

chtěl bych dodatečně poděkovat za dětskej den mirek šlejmarů a jirka nováků tam myslim 

II vodvedli dobrou práci  

(další hlasitá hádka) 

předseda: hele sklidněte se trošičku nebo jestli vás to nebaví můžete vodejít domu vy dva 

nech to na diskuzi další věc na všechny střelby který jsme letos měli jsme si pujčovali gril 

vod hasičů ten gril jsem vyčistil byl jsem za to pochválenej čistil jsem ho aby byl čistej 

takže jsem na to koupil taky nějaký čistící prostředky aby se to nějakou žíravinou nechalo 

vyčistit  bych rád navrh těm hasičum za to něco něco dát přiznávam tohle se pujčuje z mojí 

iniciativy protože jsem teda zavolal vašíkovi zoulovýmu to jsem taky posral ale prostě se 

jim za ten gril a prodlužovák nějakym způsobem revanžovat takže II  zájezd kterej byl 

desátýho desátý vám příště řekne luboš a jináč je to z mojí strany všechno 

předseda: já děkuju václavovi za jeho kulturní zprávu a tim bych dnešní schůzi zakončil 

sejdeme se tady zase dvacátýho prvního listopadu po honu 

 

 

 

 


